
Sunndal kommune    

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Kommunestyresalen, Sunndal rådhus 

Dato: 12.06.2019 

Tidspunkt: 10:00 – 16:20 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ståle Refstie Ordfører Arbeiderpartiet 
Bjørn Røkkum Medlem Arbeiderpartiet 
Anisa Ali Aden Medlem Arbeiderpartiet 
Malene Aaram Vike Medlem Arbeiderpartiet 
Bjørn Flemmen Steinland Medlem Arbeiderpartiet 
Trygve Stavik Medlem Arbeiderpartiet 
Jonny Meland Medlem Arbeiderpartiet 
May Jorid Strand Medlem Arbeiderpartiet 
Jorunn Ellinor Silseth Medlem Arbeiderpartiet 
Edgar Normann Gundersen Medlem Arbeiderpartiet 
Arne Magne Rønningen Medlem Arbeiderpartiet 
Ole-Anders Andreassen Medlem Arbeiderpartiet 
Erling Outzen Medlem Sosialistisk Venstreparti 
Jonas Bjørnson Koksvik Medlem Sosialistisk Venstreparti 
Arne Christen Drøpping Medlem Kristelig folkeparti 
Halvard G Hagen Medlem Senterpartiet 
Jørgen Inge Singsdal Medlem Senterpartiet 
Einar Mo Medlem Senterpartiet 
Maja Solli Medlem Venstre 
Tone Hustad Medlem Høyre 
Stig Rune Andreassen Medlem Fremskrittspartiet 
Kjell Arne Nerland Medlem Fremskrittspartiet 
Erling Rød Medlem Fremskrittspartiet 

 
  



 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Janne Merete Rimstad Seljebø Medlem Arbeiderpartiet 
Eystein Endreson Opdøl Medlem Senterpartiet 
Lusie Gjersvoll Medlem Arbeiderpartiet 
Sander Løken Berntsen Medlem Arbeiderpartiet 

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Laila Rønningen Sander Løken Berntsen AP 
Anders Johnsen Janne Merete Rimstad Seljebø AP 
Ole Furu Lusie Gjersvoll AP 
Marit Hjellmo Eystein Endreson Opdøl SP 
Pål Kristoffersen (i sak 46/19) Erling Rød  FRP 
Anne Grethe Kjelstad (i sak 41/19 og 46/19) Bjørn Røkkum  AP 

 
Merknader 

 

Til dagsorden: 

Ordføreren foreslo at de sakene som gjelder Sunndal Energi KF settes opp samlet slik at 
orienteringssak 1, sak 37/19 og tilleggssak 49/19 settes opp etter hverandre.  Orienteringssaken 
om sykefraværet settes opp som første orienteringssak. 

Kommunestyret ga sin tilslutning til dette. 

 

Habilitetsspørsmål: 

Kommunedirektør Randi Dyrnes orienterte om at det er kommet inn følgende 
habilitetsspørsmål i forkant av møtet: 

I sak 41/19:  

Representanten Bjørn Røkkum, AP, ba om å bli erklært inhabil med bakgrunn i at hans leder, 
Eilif M. Lervik, sitter i styret for Nordmøre Interkommunale Renovasjonsselskap (NIR), som er 
part i saken.   

I sak 46/19:  

Representanten Bjørn Røkkum, AP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han har 
deltatt under en befaring i Fjordparken i kraft av sin stilling som oppsynsmann ved 
kommunalteknisk tjeneste. 

Representanten Erling Rød, FrP, ba om å bli erklært inhabil med bakgrunn i at han er 
eiendomssjef ved Hydro Aluminium Sunndal, som er part i saken.  Rød opplyser at han har hatt 
en aktiv rolle i forbindelse med behandlingen av saken i bedriften. 

Kommunedirektør Randi Dyrnes redegjorde for sine vurderinger.  Habilitetsspørsmålene ble 
tatt opp igjen i forbindelse med behandlingen av sakene. 



 

Valg av setteordfører: 

Da varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø hadde forfall og ikke var til stede på møtet, 
foreslo ordfører Ståle Refstie at det ble valgt en setteordfører til å lede møtet dersom 
ordføreren skulle delta i ordskiftet, jf. Sunndal kommunes møtereglement punkt 11 Ordførerens 
stilling under debatten, jf. møtereglementets punkt 5 Møteleder følgende.  Da gruppeleder for 
Arbeiderpartiet, Lusie Gjersvoll, også hadde forfall, foreslo ordføreren at kommunestyret valgte 
representanten Bjørn Flemmen Steinland, Arbeiderpartiet, som setteordfører til dette møtet. 

Kommunestyret valgte enstemmig Bjørn Flemmen Steinland som setteordfører for møtet 
12.06.2019. 

 

I. Orienteringssaker: 
1. Personalsjef Ildri Solbakk orienterte om sykefraværet i Sunndal kommune.  I 

tillegg orienterte avdelingssykepleierne Trine Aasen og Siril Hollingen om 
sykefraværsarbeidet ved Sunndal Helsetun. 

2. Advokat Kristin Ourom orienterte om reorganisering av Sunndal Energi KF som 
følge av krav om selskapsmessig skille. 

 

Permisjoner: 

Representanten Maja Solli, Venstre, fikk innvilget permisjon fra kl 15.15 og deltok ikke i 
behandlingen av sak PS 46/19 – PS 48/19, interpellasjon IN 7/19 – IN 8/19 og spørsmål SP 4/19.  
Det var derfor 26 voterende i nevnte saker. 

Representanten Ole Anders Andreassen, Arbeiderpartiet, fikk innvilget permisjon fra kl. 16.00 
og deltok ikke i behandlingen av interpellasjon IN 8/19 og spørsmål SP 4/19.  Det var derfor 25 
voterende i nevnte saker. 

Representanten Malene Aaram Vike, Arbeiderpartiet, fikk innvilget permisjon fra kl. 16.15 og 
deltok ikke under gjennomgangen av referatsakene RS 35/19 – 38/19. 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Randi Dyrnes Kommunedirektør – deltok under hele møtet 
Ildri Solbakk Personalsjef – deltok under orienteringssakene og i 

behandlingen av sak 38/19 – 44/19 
Andrea Fivelstad Økonomisjef – deltok under orienteringssakene og i 

behandlingen av sak 37/19 – 44/19 
Eilif M. Lervik Teknisk sjef – deltok under orienteringssakene og i 

behandlingen av sak 38/19 – 41/19 
Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – deltok under 

orienteringssakene og i behandlingen av sak 38/19 – 44/19 
Anne Berit Vullum Pleie- og omsorgssjef – deltok under orienteringssakene og 

behandlingen av sak 38/19 – 39/19 
Britt Iren Bæverfjord Helsesjef – deltok under orienteringssakene og behandlingen 

av sak 38/19 – 44/19 



Liv Ingrid Horvli Skolesjef – deltok under orienteringssakene og behandlingen 
av sak 38/19 – 45/19 

Mona Reinset Barnehagesjef – deltok under orienteringssakene og 
behandlingen av sak 38/19 – 45/19 

Jan Erik Holthe Eiendomssjef – deltok under orienteringssakene og 
behandlingen av sak 38/19 – 39/19 

Anne Kari Grimstad Sjef for NAV – deltok under behandlingen av sak 38/19 – 39/19 
Jorunn Telstad Leder service- og informasjonsavdelingen – deltok under 

behandlingen av sak 38/19 – 39/19 
Steinar Hauglum Varabrannsjef – deltok under behandlingen av sak 40/19 
Berit Skjevling Kommunal planlegger – deltok under behandlingen av sak 

46/19 
 

Andre som møtte: 
Navn Stilling 
Kolbjørn Solem Daglig leder, Sunndal Energi KF – deltok under orienteringssaken 

om Sunndal Energi KF og behandlingen av sak PS 37/19 og 49/19 
Alf Magne Smørholm Brannsjef, Molde brann- og redning – deltok under 

behandlingen av sak PS 40/19 
Hilde Harstad Daglig leder, Nordmøre Interkommunale Renovasjonsselskap – 

deltok under behandlingen av sak 41/19 
 

 

Møteprotokollen er ført av: 

_____________________ 

Brit Helene Resell 

utvalgssekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som 
ble vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 
         Jonny Meland        Ståle Refstie         Kjell Arne Nerland 

            ordfører 

 

  



Saksliste – Kommunestyret 12.06.2019 
Utvalgs-
saksnr 

Innhold Unntatt 
offentlighet 

Arkiv- 
saksnr 

  

Saker til behandling 

  

PS 37/19 Sunndal Energi KF - regnskap pr 1.kvartal 2019  2018/2631 

PS 38/19 1. tertialrapport 2019 for Sunndal kommune  2019/1066 

PS 39/19 Budsjettreguleringer 1. tertial 2019  2019/409 

PS 40/19 Etablering av Nordmøre og Romsdal brann og redning 
IKS 

 2017/748 

PS 41/19 Etablering av miljøselskapet ReMidt IKS  2019/1255 

PS 42/19 Interkommunalt barnevernssamarbeid - endringer og 
muligheter 

 2019/1131 

PS 43/19 Interkommunalt samarbeid om pedagogisk-
psykologisk tjeneste - endringer og muligheter 

 2018/2684 

PS 44/19 Lokale retningslinjer for heltidskultur i Sunndal 
kommune 

 2018/1443 

PS 45/19 Foreldreskole  2019/1094 

PS 46/19 Badeplass ved Fjordparken, finansiering  2016/14645 

PS 47/19 Ruteendringsprosessen 2020 - innspill fra Sunndal 
kommune 

 2018/2865 

PS 48/19 Møtevirksomhet i politiske hovedutvalg 2014 - 2018  2018/2172 

PS 49/19 Oppfølging ansvarlig lån Sunndal Energi KF (tilleggssak,  
ettersendt!) 

 2019/1263 

  

Interpellasjoner 

  

IN 7/19 Interpellasjon i kommunestyret 12.06.2019 - Vi må 
forsvare trafikkstasjonen vår! - fra Erling Outzen, SV 

 2019/1190 

IN 8/19 Interpellasjon til kommunestyret 12.06.2019 - Nei til 
heliumballonger i Sunndal kommune, fra Jonas 
Koksvik, SV 

 2019/1222 

  

Spørsmål til ordfører 

  

SP 4/19 Spørsmål til kommunedirektøren til kommunestyret 
12.06. 2019 - Gjennomgang av kostnader og effekt av 
utdanningsfond, fra Stig Rune Andreassen, FrP 

 2019/1203 



 
  

Referatsaker 

  

RS 35/19 Protokoll fra representantskapsmøte Interkommunalt 
arkiv for Møre og Romsdal IKS - 24.04.2019 

 2008/1947 

RS 36/19 Uttalelse til reguleringsplan Bergmesteren Raudsand - 
Norges Miljøvernforbund 

 2016/15114 

RS 37/19 Innkalling til styremøte 28.05.2019 i 
Kontrollutvalgssekretariatet for Romsdal 

 2013/1242 

RS 38/19 Høring til uttalelse - utkast til forskrift for tilskudd til 
romanifolket/taterne (15.08.2019) 

 2019/1193 

 
 

  



PS 37/19 Sunndal Energi KF - regnskap pr 1.kvartal 2019 
Kommunedirektørens innstilling 

Kommunestyret tar 1.kvartalsrapport 2019 for Sunndal Energi KS til etterretning. 

 

Behandling i Kommunestyret - 12.06.2019  

Kommunedirektør Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kommunestyret tar 1.kvartalsrapport 2019 for Sunndal Energi KS til etterretning. 
 

 

 

PS 38/19 1. tertialrapport 2019 for Sunndal kommune 
Kommunedirektørens innstilling 

Kommunestyret tar 1. tertialrapport 2019 for Sunndal kommune til etterretning. 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 21.05.2019  

Barnehagesjef Mona Reinset, sjef for NAV Anne Kari Grimstad, skolesjef Liv Ingrid Horvli, 
helsesjef Britt Iren Bæverfjord og pleie- og omsorgssjef Anne Berit Vullum orienterte i saken. 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling for kommunestyret: 

Kommunestyret tar 1. tertialrapport 2019 for Sunndal kommune til etterretning. 

 

Behandling i Teknikk-, miljø- og kulturutvalget - 22.05.2019  

Assisterende kommunedirektør Harriet Berntsen orienterte innledningsvis. 

Tjenestene presenterte sine tertialrapporter etter følgende rekkefølge: 

 Eiendomstjenesten ved eiendomssjef Jan Erik Holthe 
 Kommunalteknisk tjeneste ved teknisk planlegger Grete Marie Trædal. 
 Kulturtjenesten ved avdelingsleder idrett Siv-Grete Sponås. 
 Plan-, miljø- og næringstjenesten ved fungerende plansjef Harriet Berntsen. 

 

Teknikk-, miljø- og kulturutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 



Teknikk-, miljø- og kulturutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar 1. tertialrapport 2019 for Sunndal kommune til etterretning. 

 

Behandling i Formannskapet - 23.05.2019  

Kommunedirektør Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

Deretter ble tjenestene sine tertialrapporter presentert etter følgende rekkefølge:  

- Rådmannen ved assisterende kommunedirektør Harriet Berntsen. 

- Service- og informasjonsavdelingen ved konstituert leder Sigrun Rødset. 

- Økonomiavdelingen ved fungerende økonomisjef Randi Dyrnes. 

- Innvandrertjenesten ved sjef for innvandrertjenesten Bente Mosbakk. 

- Plan-, miljø- og næringstjenesten ved fungerende plansjef Harriet Berntsen. 

 

Formannskapet sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar 1. tertialrapport 2019 for Sunndal kommune til etterretning. 

 

Behandling i Kommunestyret - 12.06.2019  

Kommunedirektør Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Arne Christen Drøpping, Kristelig Folkeparti, påpekte at uttalelsen fra 
eldrerådet, vedtatt i møtet 28.05.2019, manglet i saksdokumentene som er sendt ut til 
kommunestyret.  Eldrerådets uttalelse lyder som følger: 

Kommunestyret tar 1. tertialrapport 2019 for Sunndal kommune til etterretning med slik uttale: 

1. Eldrerådet er bekymret for det høye sykefraværet i pleie- og omsorg. 
2. Eldrerådet ber om at omlegginga av måltidsrutinene på helsetunet blir evaluert. 
3. Eldrerådet er sterkt bekymret for nedbyggingen av sykehjemsplasser. 

 

Representanten Erling Rød, Fremskrittspartiet, fremmet følgende tilleggsforslag: 

«Kommunestyret ber om at prognosen på inntekter i skjema 1A også fylles inn og forklares.» 

 

Representanten Ole Anders Andreassen, Arbeiderpartiet, fremmet følgende tilleggsforslag: 

«Kommunestyret ønsker rapport på antall avvik og alvorlighetsgrad på avvikene som en del av 
tertialrapportene for alle tjenester.» 

 

Representanten Maja Solli, Venstre, fremmet følgende tilleggsforslag: 



«Verbalforslag vedtatt til årsplan innarbeides i tertialrapporteringen.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over tilleggsforslagene med følgende resultat: 

Forslaget fremmet av Erling Rød ble enstemmig vedtatt. 

Forslaget fremmet av Ole Anders Andreassen ble enstemmig vedtatt. 

Forslaget fremmet av Maja Solli ble enstemmig vedtatt. 

Til slutt ble innstillingen ble med de vedtatte tilleggene tatt opp til samlet votering og enstemmig 
vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Kommunestyret tar 1. tertialrapport 2019 for Sunndal kommune til etterretning med følgende 
tillegg: 

 Kommunestyret ber om at prognosen på inntekter i skjema 1A også fylles inn og 
forklares. 

 Kommunestyret ønsker rapport på antall avvik og alvorlighetsgrad på avvikene som en 
del av tertialrapportene for alle tjenester. 

 Verbalforslag vedtatt til årsplan innarbeides i tertialrapporteringen. 
 

 

 

PS 39/19 Budsjettreguleringer 1. tertial 2019 
Kommunedirektørens innstilling 

Kommunestyret vedtar følgende budsjettregulering av driftsbudsjettet: 
 
Grunnskoletjenesten: økning i ramme kr 1.100.000 
Eiendomstjenesten: økning i ramme  kr 550.000 
NAV: økning i ramme  kr 660.000  
Service –og informasjonsavdeling: økning av ramme kr 780.000 
Kommunedirektøren: reduksjon av ramme – kr 780.000 
Helse –og barnevernstjenesten: økning av ramme kr 185.000 
Innvandrertjenesten: flytte statlig overføring til frie inntekter kr 35.200.000 
Frie inntekter: statlig overføring flyttes til frie inntekter – kr 35.200.000 
Disposisjonsfond: økning i bruk av disposisjonsfond kr -2.495.000 
 

Behandling i Formannskapet - 23.05.2019  

Kommunedirektør Randi Dyrnes orienterte innledningsvis.   

 



Ordfører Ståle Refstie fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av Arbeiderpartiet: 

«Tillegg til innstillingen: 
Kulturtjenesten: økning av ramme for drift av turistinformasjon kr 200.000 
Total bruk av disposisjonsfond blir da kr -2.695.000.» 
 

VOTERING: 

Det ble først votert over tilleggsforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble innstillingen med det vedtatte tillegget tatt opp til samlet votering og enstemmig 
vedtatt. 

 

Formannskapet har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret vedtar følgende budsjettregulering av driftsbudsjettet: 
 
Grunnskoletjenesten: økning i ramme kr 1.100.000 
Eiendomstjenesten: økning i ramme  kr 550.000 
NAV: økning i ramme  kr 660.000  
Service –og informasjonsavdeling: økning av ramme kr 780.000 
Kommunedirektøren: reduksjon av ramme – kr 780.000 
Helse –og barnevernstjenesten: økning av ramme kr 185.000 
Innvandrertjenesten: flytte statlig overføring til frie inntekter kr 35.200.000 
Frie inntekter: statlig overføring flyttes til frie inntekter – kr 35.200.000 
Disposisjonsfond: økning i bruk av disposisjonsfond kr -2.495.000 
Kulturtjenesten: økning av ramme for drift av turistinformasjon kr 200.000 
Total bruk av disposisjonsfond blir da kr -2.695.000. 

 

Behandling i Kommunestyret - 12.06.2019  

Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kommunestyret vedtar følgende budsjettregulering av driftsbudsjettet: 
 
Grunnskoletjenesten: økning i ramme kr 1.100.000 
Eiendomstjenesten: økning i ramme  kr 550.000 
NAV: økning i ramme  kr 660.000  
Service –og informasjonsavdeling: økning av ramme kr 780.000 
Kommunedirektøren: reduksjon av ramme – kr 780.000 
Helse –og barnevernstjenesten: økning av ramme kr 185.000 
Innvandrertjenesten: flytte statlig overføring til frie inntekter kr 35.200.000 
Frie inntekter: statlig overføring flyttes til frie inntekter – kr 35.200.000 
Disposisjonsfond: økning i bruk av disposisjonsfond kr -2.495.000 
Kulturtjenesten: økning av ramme for drift av turistinformasjon kr 200.000 



Total bruk av disposisjonsfond blir da kr -2.695.000. 
 

 

 

PS 40/19 Etablering av Nordmøre og Romsdal brann og redning IKS 
Kommunedirektørens innstilling 

1. Sunndal kommune går inn som deltaker i Nordmøre og Romsdal brann og redning IKS. Det 
interkommunale selskapet skal være operativt fra 01.01.2020.  

2. Etableringen av selskapet forberedes og gjennomføres i løpet av 2019 
3. Budsjett for første driftsår behandles gjennom kommunenes ordinære budsjettprosess 

høsten 2019 
4. Selskapsavtale datert 15.5.2019 godkjennes 
5. Eierstrategi datert 15.5.2019 godkjennes og legges til grunn for drift og utvikling av brann- 

og redningstjenesten 
6. Sunndal kommune velger følgende fast representant og vararepresentant til 

representantskapet:………………… 
Representantskapet konstitueres så snart det er praktisk mulig, og styret for selskapet 
velges i tråd med instruks for valgkomiteen 

7. Sunndal kommune finansierer sin selskapskapital stor kr. 285.000 ved bruk av  
disposisjonsfond.  

 

Behandling i Kommunestyret - 12.06.2019  

Kommunedirektør Randi Dyrnes og teknisk sjef Eilif M. Lervik orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Bjørn Flemmen Steinland, AP, fremmet følgende forslag til punkt 6 på 
representanter til representantskapet: 

«Fast representant ordfører Ståle Refstie 

Vararepresentant varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø» 

 

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, fremmet følgende forslag til punkt 6 på 
vararepresentant til representantskapet: 

«Vararepresentant Erling Rød» 

 

VOTERING: 

Det ble først foretatt valg av representanter til representantskapet med følgende resultat: 
- Forslaget om ordfører Ståle Refstie som representant i representantskapet ble enstemmig 
valgt. 

-Forslagene på vararepresentant ble satt opp imot hverandre hvor varaordfører Janne Merete 
Rimstad Seljebø fikk 17 stemmer og representanten Erling Rød fikk 10 stemmer.  Varaordfører 
Janne Merete Rimstad Seljebø ble valgt. 



Deretter ble innstillingen med de valgte representantene tatt opp til samlet votering og 
enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

1. Sunndal kommune går inn som deltaker i Nordmøre og Romsdal brann og redning IKS. Det 
interkommunale selskapet skal være operativt fra 01.01.2020.  

2. Etableringen av selskapet forberedes og gjennomføres i løpet av 2019 
3. Budsjett for første driftsår behandles gjennom kommunenes ordinære budsjettprosess 

høsten 2019 
4. Selskapsavtale datert 15.5.2019 godkjennes 
5. Eierstrategi datert 15.5.2019 godkjennes og legges til grunn for drift og utvikling av brann- 

og redningstjenesten 
6. Sunndal kommune velger følgende fast representant og vararepresentant til 

representantskapet: fast representant ordfører Ståle Refstie og vararepresentant 
varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø. 
Representantskapet konstitueres så snart det er praktisk mulig, og styret for selskapet 
velges i tråd med instruks for valgkomiteen 

7. Sunndal kommune finansierer sin selskapskapital stor kr. 285.000 ved bruk av  
disposisjonsfond.  

 

 

 

PS 41/19 Etablering av miljøselskapet ReMidt IKS 
Kommunedirektørens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar å delta i etableringen av ReMidt IKS og ReMidt Næring AS fra 
1.1.2020.  
1. Kommunestyret vedtar å gå inn i miljøselskapet ReMidt IKS (org.nr. 975 936 333), med den 

målsetting å sikre innbyggerne framtidsrettede og kundeorienterte løsninger, som samtidig bidrar 
til å øke materialgjenvinningen på en kostnadseffektiv måte.  
 Sunndal kommunes eierandel ved oppstart er 5,5 %. 
 Som følge av vedtatte kommunesammenslåing vil eierbrøken bli justert fra 1.1.2020, jf. 

vedlagte utkast til ny selskapsavtale. 
 Sunndal kommunes andel gjøres opp med et kapitalinnskudd på 107 847 kr og et framtidig 

tingsinnskudd i form av tomtegrunn til ny gjenvinningsstasjon, verdsatt til 3 750 000 kr. 
Kapitalinnskuddet finansieres på følgende måte: 

o Kr 480 000 som var bevilget til SESAM-prosjektet i K-sak 92/2018 trekkes tilbake. 
Selskapet vil ta denne investeringen for eierkommunene når prosjektet er klart. 

o Kr 107 847 i kapitalinnskudd finansieres ved bruk av disposisjonsfond. 
2. Kommunestyret godkjenner framlagte forslag til ny selskapsavtale for miljøselskapet ReMidt IKS, 

herunder vedlagte retningslinjer for valgkomité.  
 Eier- og ansvarsandelen til hver kommune som slutter seg til samarbeidet, beregnes ut ifra 

folketallet ved første årsskifte etter hvert kommunevalg.  
 Kommunen hefter for selskapets samlede forpliktelser i henhold til sin eierandel i selskapet.  



 Selskapets totale låneramme til investeringsformål er 400 mill. kroner. 
3. Kommunestyret tildeler miljøselskapet ReMidt IKS enerett på innsamling, transport, behandling og 

omsetning av alt avfall som kommunen er lovpålagt å håndtere, og for innsamling og behandling av 
slam fra slamavskillere, tette tanker og minirenseanlegg mv. 
 Videre tildeles ReMidt IKS enerett på innsamling og handtering av alt avfall fra kommunens 

egen virksomhet. 
 ReMidt IKS kan, for avgrensede oppgaver innenfor selskapets ansvarsområde, tildele enerett 

videre til andre offentligrettslige organ. Denne enerettstildelingen skal alltid være 
tidsbegrenset.  

 Enerettstildelingen skjer med hjemmel i anskaffelsesforskriftens § 2-3. 
 Alle oppgaver som ReMidt IKS er tildelt ved enerett skal kompenseres ut ifra selvkostprinsippet, 

jf. forurensingsloven § 34.  
 Enerettstildelingen begrunnes med at den valgte løsning gir best miljømessig effekt gjennom 

økt materialgjenvinning og er den løsning som også gir lavest pris i forhold til alternative 
løsninger som er utredet. Enerett anses som en nødvendig og hensiktsmessig løsning for å bidra 
til at nasjonale mål om økt materialgjenvinning og reduksjon av klimautslipp nås. 

 Enerettstildelingen kunngjøres av kommunen og på Selskapets hjemmeside.  
4. Kommunestyret slutter seg til prinsippet om lik pris for like tjenester, som betinger at alle 

eierkommunene vedtar like renovasjons- og slamforskrifter. 
 Kommunen tar de felles lokale forskriftene opp til sluttbehandling, etter at de har vært på en 

forutgående høring, jf. forvaltningslovens § 37. 
 I forbindelse med sluttbehandlingen av forskriftene har kommunen til intensjon å delegere 

forvaltningsmyndighet til ReMidt IKS, jf. forurensingsloven § 83. 
 

5. Kommunestyret vedtar vedlagte forslag til samarbeidsavtale mellom kommunen og ReMidt IKS. 
  

6. Kommunestyret vedtar å delta i stiftelsen av et nytt næringsselskap ReMidt Næring AS, som har til 
formål å drive forvaltning og næringsutvikling knyttet til miljø- og gjenvinningsområdet, herunder 
oppkjøp av selskaper, eie aksjer i andre selskaper og fast eiendom. 
 Sunndal kommunes direkte eierandel utgjør 0,37 %, fastlagt ut ifra de verdiene som overføres 

fra NIR og kommunen til ReMidt Næring AS på stiftelsestidspunktet.  
 Kommunen vedtar å gå inn med 370 kr i aksjekapital. Kapitalinnskuddet dekkes av 

disposisjonsfondet. 
 Framlagte forslag til vedtekter og aksjonæravtale godkjennes. 
 I henhold til aksjonæravtalen kan kommunen, innen utgangen av 2024, tidspunkt benytte seg 

av en opsjon om å øke sin eierpost i ReMidt Næring AS. 
 

7. Kommunestyret vedtar å overføre anleggsmidler som abonnentene har finansiert over 
renovasjonsgebyret vederlagsfritt ReMidt IKS. 
 Eventuell restgjeld på de samme anleggsmidlene overføres til ReMidt IKS. 
Rådmannen får myndighet til å gjennomføre overføringene. 

 
8. Kommunestyret vedtar at eksisterende selvkostfond overføres til ReMidt IKS for utbetaling 

til/inndekning av abonnentene i kommunen innenfor selvkostregelverket. 
 Det opprettes et nytt felles selvkostfond for alle abonnentene i ReMidt IKS. 

 

Behandling i Kommunestyret - 12.06.2019  

Representanten Bjørn Røkkum, Arbeiderpartiet, ba om å bli erklært inhabil med bakgrunn i at 
hans leder, Eilif M. Lervik, sitter i styret for Nordmøre Interkommunale Renovasjonsselskap 
(NIR).  Kommunestyret erklærte enstemmig Bjørn Røkkum inhabil i behandling av saken, jf. 
Forvaltningslovens § 6, 3. ledd. 



Representanten Jorunn Silseth, Arbeiderpartiet, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i 
at hun sitter som vara i styret for NIR.  Silseth oppgir at hun aldri er blitt innkalt og møtt.  
Kommunestyret erklærte enstemmig Jorunn Silseth habil i behandlingen av saken, jf. 
Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

 

Vararepresentant Anne Grethe Kjelstad, Arbeiderpartiet, var innkalt på forhånd som vara for 
Bjørn Røkkum og tiltrådte etter at Røkkum ble erklært inhabil. 

 

Det ble opplyst om at i innstillingens punkt7  står det ved en feil «rådmann», som endres til 
«kommunedirektør». 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar å delta i etableringen av ReMidt IKS og ReMidt Næring AS fra 
1.1.2020.  
1. Kommunestyret vedtar å gå inn i miljøselskapet ReMidt IKS (org.nr. 975 936 333), med den 

målsetting å sikre innbyggerne framtidsrettede og kundeorienterte løsninger, som samtidig bidrar 
til å øke materialgjenvinningen på en kostnadseffektiv måte.  

 Sunndal kommunes eierandel ved oppstart er 5,5 %. 
 Som følge av vedtatte kommunesammenslåing vil eierbrøken bli justert fra 1.1.2020, jf. 

vedlagte utkast til ny selskapsavtale. 
 Sunndal kommunes andel gjøres opp med et kapitalinnskudd på 107 847 kr og et framtidig 

tingsinnskudd i form av tomtegrunn til ny gjenvinningsstasjon, verdsatt til 3 750 000 kr. 
Kapitalinnskuddet finansieres på følgende måte: 

o Kr 480 000 som var bevilget til SESAM-prosjektet i K-sak 92/2018 trekkes tilbake. 
Selskapet vil ta denne investeringen for eierkommunene når prosjektet er klart. 

o Kr 107 847 i kapitalinnskudd finansieres ved bruk av disposisjonsfond. 
2. Kommunestyret godkjenner framlagte forslag til ny selskapsavtale for miljøselskapet ReMidt IKS, 

herunder vedlagte retningslinjer for valgkomité.  
 Eier- og ansvarsandelen til hver kommune som slutter seg til samarbeidet, beregnes ut ifra 

folketallet ved første årsskifte etter hvert kommunevalg.  
 Kommunen hefter for selskapets samlede forpliktelser i henhold til sin eierandel i selskapet.  
 Selskapets totale låneramme til investeringsformål er 400 mill. kroner. 

3. Kommunestyret tildeler miljøselskapet ReMidt IKS enerett på innsamling, transport, behandling og 
omsetning av alt avfall som kommunen er lovpålagt å håndtere, og for innsamling og behandling av 
slam fra slamavskillere, tette tanker og minirenseanlegg mv. 
 Videre tildeles ReMidt IKS enerett på innsamling og handtering av alt avfall fra kommunens 

egen virksomhet. 
 ReMidt IKS kan, for avgrensede oppgaver innenfor selskapets ansvarsområde, tildele enerett 

videre til andre offentligrettslige organ. Denne enerettstildelingen skal alltid være 
tidsbegrenset.  

 Enerettstildelingen skjer med hjemmel i anskaffelsesforskriftens § 2-3. 
 Alle oppgaver som ReMidt IKS er tildelt ved enerett skal kompenseres ut ifra selvkostprinsippet, 

jf. forurensingsloven § 34.  
 Enerettstildelingen begrunnes med at den valgte løsning gir best miljømessig effekt gjennom 

økt materialgjenvinning og er den løsning som også gir lavest pris i forhold til alternative 



løsninger som er utredet. Enerett anses som en nødvendig og hensiktsmessig løsning for å bidra 
til at nasjonale mål om økt materialgjenvinning og reduksjon av klimautslipp nås. 

 Enerettstildelingen kunngjøres av kommunen og på Selskapets hjemmeside.  
4. Kommunestyret slutter seg til prinsippet om lik pris for like tjenester, som betinger at alle 

eierkommunene vedtar like renovasjons- og slamforskrifter. 
 Kommunen tar de felles lokale forskriftene opp til sluttbehandling, etter at de har vært på en 

forutgående høring, jf. forvaltningslovens § 37. 
 I forbindelse med sluttbehandlingen av forskriftene har kommunen til intensjon å delegere 

forvaltningsmyndighet til ReMidt IKS, jf. forurensingsloven § 83. 
 

5. Kommunestyret vedtar vedlagte forslag til samarbeidsavtale mellom kommunen og ReMidt IKS. 
  

6. Kommunestyret vedtar å delta i stiftelsen av et nytt næringsselskap ReMidt Næring AS, som har til 
formål å drive forvaltning og næringsutvikling knyttet til miljø- og gjenvinningsområdet, herunder 
oppkjøp av selskaper, eie aksjer i andre selskaper og fast eiendom. 
 Sunndal kommunes direkte eierandel utgjør 0,37 %, fastlagt ut ifra de verdiene som overføres 

fra NIR og kommunen til ReMidt Næring AS på stiftelsestidspunktet.  
 Kommunen vedtar å gå inn med 370 kr i aksjekapital. Kapitalinnskuddet dekkes av 

disposisjonsfondet. 
 Framlagte forslag til vedtekter og aksjonæravtale godkjennes. 
 I henhold til aksjonæravtalen kan kommunen, innen utgangen av 2024, tidspunkt benytte seg 

av en opsjon om å øke sin eierpost i ReMidt Næring AS. 
 

7. Kommunestyret vedtar å overføre anleggsmidler som abonnentene har finansiert over 
renovasjonsgebyret vederlagsfritt ReMidt IKS. 
 Eventuell restgjeld på de samme anleggsmidlene overføres til ReMidt IKS. 
Kommunedirektøren får myndighet til å gjennomføre overføringene. 

 
8. Kommunestyret vedtar at eksisterende selvkostfond overføres til ReMidt IKS for utbetaling 

til/inndekning av abonnentene i kommunen innenfor selvkostregelverket. 
 Det opprettes et nytt felles selvkostfond for alle abonnentene i ReMidt IKS. 

 

  



 

PS 42/19 Interkommunalt barnevernssamarbeid - endringer og 
muligheter 
Kommunedirektørens innstilling 

Kommunestyret støtter forslaget om å etablere en interkommunalt barneverntjeneste for 
Sunndal, Tingvoll, Surnadal og Rindal med Surnadal som vertskommune. Det forutsettes at det 
etableres kontorsted på Sunndalsøra. Fremforhandlet samarbeidsavtale legges fram til politisk 
behandling. 

 

Behandling i Formannskapet - 23.05.2019  

Helsesjef Britt Iren Bæverfjord orienterte innledningsvis. 

Representanten Stig Rune Andreassen, Fremskrittspartiet, fremmet følgende forslag: 

«Kommunestyret støtter forslaget om å etablere en interkommunal barneverntjeneste for 
Sunndal, Tingvoll, Surnadal og Rindal med Sunndal som vertskommune.» 

 

Representanten Jørgen Singsdal fremmet følgende tilleggsforslag fra Senterpartiet: 

«Det er ei forutsetning for eit slikt interkommunalt samarbeid at arbeidstilhøva for dei tilsette 
tek godt omsyn til psykososiale arbeidsforhold.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen som ble satt opp imot forslaget fra Stig Rune Andreassen.  
Innstillingen ble vedtatt med 9 mot 2 stemmer avgitt for forslaget. 

Deretter ble det votert over tilleggsforslaget, som ble vedtatt med 7 mot 4 stemmer. 

 

Formannskapet har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret støtter forslaget om å etablere en interkommunalt barneverntjeneste for 
Sunndal, Tingvoll, Surnadal og Rindal med Surnadal som vertskommune. Det forutsettes at det 
etableres kontorsted på Sunndalsøra. Fremforhandlet samarbeidsavtale legges fram til politisk 
behandling. 

Det er ei forutsetning for eit slikt interkommunalt samarbeid at arbeidstilhøva for dei tilsette tek 
godt omsyn til psykososiale arbeidsforhold. 

 

Behandling i Kommunestyret - 12.06.2019  

Representanten Stig Rune Andreassen, Fremskrittspartiet, fremmet følgende utsettelsesforslag: 

«Saken utsettes grunnet mangler i saksframlegget da behandlingen i oppvekst- og 
omsorgsutvalget og administrasjonsutvalget ikke er tatt inn.» 



 

Representanten Bjørn Flemmen Steinland, Arbeiderpartiet, fremmet følgende alternative 
utsettelsesforslag: 
«Saken utsettes. 

Sunndal kommunestyre er positive til et interkommunalt barnevernsamarbeid. 

Administrasjonen bes utrede de ulike alternativene bedre. 

Samarbeidet med Tingvoll må særlig avklares, samt om det er hensiktsmessig at Rindal deltar. 

I tillegg må det klargjøres hva vertskommune-statusen innebærer. 

Saken må også drøftes med de involverte ansatte i henhold til gjeldende avtaleverk.» 

 

Under debatten ble begge utsettelsesforslagene samordnet og votert over.   

Det samordnede utsettelsesforslaget fremmet av Stig Rune Andreassen og Bjørn Flemmen 
Steinland ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

 Saken utsettes. 
 Behandlingen i oppvekst- og omsorgsutvalget og administrasjonsutvalget tas inn i 

saksframlegget. 
 Sunndal kommunestyre er positive til et interkommunalt barnevernsamarbeid. 
 Administrasjonen bes utrede de ulike alternativene bedre 
 Samarbeidet med Tingvoll må særlig avklares, samt om det er hensiktsmessig at Rindal 

deltar 
 I tillegg må det klargjøres hva vertskommune-statusen innebærer 
 Saken må også drøftes med de involverte ansatte i henhold til gjeldende avtaleverk.  

 

 

 

PS 43/19 Interkommunalt samarbeid om pedagogisk-psykologisk 
tjeneste - endringer og muligheter 
Kommunedirektørens innstilling 

Kommunestyret støtter forslaget om å etablere en egen pedagogisk-psykologisk tjeneste for 
Sunndal kommune.  
Det skal forhandles om en samarbeidsavtale med Tingvoll om fagsamarbeid i nettverk, både for 
kompetansedeling og kompetanseutvikling. Samarbeidsavtalen om nettverksarbeid bør søkes 
løst innenfor Nettverk Nordmøre, med mål om at deler av samarbeidet kan involvere alle PP- 
tjenestene på Nordmøre.  
Fremforhandlet samarbeidsavtale legges fram til politisk behandling i august. 
Det skal videre forhandles med Fylkeskommunen om videreføring av kjøp av tjenester for 
videregående opplæring. 



Kommunedirektøren gis fullmakt til å lyse ut inntil 4 stillinger med forbehold om 
kommunestyrets godkjenning i august. Stillingene må dekke kompetansebehov både 
spesialpedagogisk, barnehagefaglig, skolefaglig, voksenopplæring, innenfor 
sakkyndighetsarbeid, juridisk kompetanse og ledelse. 
 

Behandling i Kommunestyret - 12.06.2019  

Representanten Erling Rød, Fremskrittspartiet, fremmet følgende utsettelsesforslag: 

«Saken utsettes på grunn av manglende habilitet hos saksbehandler Liv Ingrid Horvli, som sitter 
i styret for Pedagogisk Psykologisk Tjeneste for Nesset, Sunndal og Tingvoll (PPT), jf. 
Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e).» 

 

Under debatten om utsettelsesforslaget ba representanten Ole Anders Andreassen, 
Arbeiderpartiet, om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter i styret for PPT.  
Andreassen fratrådte under behandlingen av habilitetsspørsmålet.  Vararepresentant Anne 
Grethe Kjelstad, Arbeiderpartiet, tiltrådte kommunestyret. 

Kommunestyret erklærte enstemmig Ole Anders Andreassen inhabil i behandlingen av saken, jf. 
forvaltningslovens § 6, 1.ledd bokstav e). 

 

Utsettelsesforslaget fremmet av Erling Rød ble enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Saken utsettes på grunn av manglende habilitet hos saksbehandler Liv Ingrid Horvli, som sitter i 
styret for Pedagogisk Psykologisk Tjeneste for Nesset, Sunndal og Tingvoll, jf. Forvaltningslovens 
§ 6, 1. ledd bokstav e). 
 

 

 

PS 44/19 Lokale retningslinjer for heltidskultur i Sunndal kommune 
Kommunedirektørens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar lokale retningslinjer for heltidskultur i Sunndal kommune. 

 

Behandling i Administrasjonsutvalget - 03.06.2019  

Personalsjef Ildri Solbakk orienterte innledningsvis. 

 

Nestleder Maja Solli, Venstre, fremmet følgende endringsforslag: 

«Under punktet Retningslinjer for heltidskultur i Sunndal kommune/Overordnede prinsipper: 

Kulepunkt 3: Ta ut setning nr. 2 



Kulepunkt 4: Ta ut dette kulepunktet.» 

 

VOTERING: 

Det ble votert over innstillingen med de foreslåtte endringene som ble enstemmig vedtatt. 

 

Administrasjonsutvalget har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Administrasjonsutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar lokale retningslinjer for heltidskultur i Sunndal kommune med 
følgende endringer: 

Under punktet Retningslinjer for heltidskultur i Sunndal kommune/Overordnede prinsipper: 
Kulepunkt 3: Ta ut setning nr. 2 
Kulepunkt 4: Ta ut dette kulepunktet. 

 

Behandling i Kommunestyret - 12.06.2019  

Personalsjef Ildri Solbakk orienterte innledningsvis. 

Innstillingen fra administrasjonsutvalget ble enstemmig vedtatt. 

 

Presisering i vedtaket: 

Etter kommunestyremøtet er det kommet inn et ønske om en presisering av punktene som skal 
endres.  Vedtaket i kommunestyret gjengir derfor punktene som det refereres til. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar lokale retningslinjer for heltidskultur i Sunndal kommune med 
følgende endringer: 

Under punktet Retningslinjer for heltidskultur i Sunndal kommune/Overordnede prinsipper: 

Kulepunkt 3: Ta ut setning nr. 2: Med hovedregel menes i de aller fleste tilfeller (eksempelvis 
>90%). 

Kulepunkt 4: Ta ut dette kulepunktet: Unntaksvis kan en lyse ut og tilsette i lavere stilling, men 
ikke under 80%.  Med unntaksvis menes sjelden (eksempelvis <10%). 
 

 

 

PS 45/19 Foreldreskole 
Kommunedirektørens innstilling 

Kommunestyret vedtar at foreldreskole gjennomføres ved alle skolene i kommunen, gjennom 
foreldremøte om høsten fra og med skoleåret 2019/2020.  



Foreldrene får veiledning i hvordan de kan følge opp skolearbeidet på trinnet generelt og i de 
enkelte fagene spesielt. Dette skal gjøres gjennom arbeidsmåter som gjenspeiler arbeidet på 
trinnet. Skolene får frihet til å utforme møtene, og evaluering og erfaringsdeling skal legges frem 
for oppvekst- og omsorgsutvalget. 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 21.05.2019  

Skolesjef Liv Ingrid Horvli orienterte innledningsvis. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling for kommunestyret: 

Kommunestyret vedtar at foreldreskole gjennomføres ved alle skolene i kommunen, gjennom 
foreldremøte om høsten fra og med skoleåret 2019/2020.  

Foreldrene får veiledning i hvordan de kan følge opp skolearbeidet på trinnet generelt og i de 
enkelte fagene spesielt. Dette skal gjøres gjennom arbeidsmåter som gjenspeiler arbeidet på 
trinnet. Skolene får frihet til å utforme møtene, og evaluering og erfaringsdeling skal legges frem 
for oppvekst- og omsorgsutvalget. 

 

Behandling i Kommunestyret - 12.06.2019  

Innstillingen fra oppvekst- og omsorgsutvalget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kommunestyret vedtar at foreldreskole gjennomføres ved alle skolene i kommunen, gjennom 
foreldremøte om høsten fra og med skoleåret 2019/2020.  

Foreldrene får veiledning i hvordan de kan følge opp skolearbeidet på trinnet generelt og i de 
enkelte fagene spesielt. Dette skal gjøres gjennom arbeidsmåter som gjenspeiler arbeidet på 
trinnet. Skolene får frihet til å utforme møtene, og evaluering og erfaringsdeling skal legges frem 
for oppvekst- og omsorgsutvalget. 
 

 

 

PS 46/19 Badeplass ved Fjordparken, finansiering 
Kommunedirektørens innstilling 

Kommunestyret bevilger kr. 90000,- til tilrettelegging for bading.  

Tiltaket dekkes av disposisjonsfond. 

 

Behandling i Kommunestyret - 12.06.2019  



Representanten Erling Rød, Fremskrittspartiet, ba om å bli erklært inhabil med bakgrunn i at han 
er ansatt som eiendomssjef ved Hydro Aluminium Sunndal, som er part i saken.  Rød opplyser 
om at han har hatt en aktiv rolle når saken har vært behandlet i bedriften.  

Representanten Bjørn Røkkum, Arbeiderpartiet, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i 
at han har deltatt som kommunalt ansatt oppsynsmann på en befaring av den foreslåtte 
badeplassen ved Fjordparken. 

Bjørn Røkkum og Erling Rød fratrådte under behandlingen av habilitetsspørsmålene.  
Vararepresentantene Pål Kristoffersen, Fremskrittspartiet, og Anne Grethe Kjelstad, 
Arbeiderpartiet, var innkalt på forhånd og tiltrådte.   

Kommunedirektør Randi Dyrnes redegjorde for sine vurderinger av habilitetsspørsmålene.   

 

Kommunestyret erklærte enstemmig representanten Erling Rød inhabil i behandlingen av saken, 
jf. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

 

Kommunestyret erklærte enstemmig representanten Bjørn Røkkum habil i behandlingen av 
saken, jf. Kommunelovens 40 nr. 3.  Bjørn Røkkum trådte deretter tilbake i kommunestyret for 
den videre behandlingen. 

 

Representanten Stig Rune Andreassen, Fremskrittspartiet, fremmet følgende alternative forslag: 

«Pollen 

1.Sunndal kommune kontakter grunneier med den hensikt til en avtale om å bruke «Pollen» som 
badeplass. 

2.Formannskapet bevilger kr 150 000 til oppstart av grunnvannsbrønn 2019.  Tiltaket dekkes av 
disposisjonsfond. 

3.Sunndal kommune vil i løpet av våren 2020 starte opp med mudring, opplasting og bortkjøring.  
Dette har en kostnadsramme på kr 200 000 som innarbeides i budsjett 2020.» 

 

VOTERING: 

Det var 26 voterende. 

Det alternative forslaget fremmet av Stig Rune Andreassen ble satt opp imot innstillingen.  
Innstillingen ble vedtatt med 23 mot 3 stemmer avgitt for det alternative forslaget. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Kommunestyret bevilger kr. 90000,- til tilrettelegging for bading.  

Tiltaket dekkes av disposisjonsfond. 

 

 



PS 47/19 Ruteendringsprosessen 2020 - innspill fra Sunndal 
kommune 
Kommunedirektørens innstilling 

Kommunestyret ber Møre og Romsdal fylke videreformidle følgende innspill i 
ruteendringsprosessen 2020 fra Sunndal kommune i prioritert rekkefølge: 

1. Nye bussruter annenhver time Sunndalsøra – Molde / Molde - Sunndalsøra med 
avganger morgen / formiddag og ettermiddag / kveld. Uavhengig av rutefrekvens må 
bussruter mellom Sunndalsøra og Molde korrespondere med flyavganger til og fra Molde 
lufthavn. 

2. Nye bussruter tilpasset flere togavganger til / fra Trondheim fra Oppdal. Buss til og fra 
Oppdal skal fortsatt gå igjennom Grøavegen. 

3. Bussrute tur / retur Ålesund / Trondheim om Sunndalsøra, Surnadal og Rindal må 
opprettholdes, da dette er et viktig kollektivtilbud på Indre Nordmøre, og spesielt viktig 
for syketransport og for studenter. 

4. Ved syketransport må det være mulig for pasienter / sykehus i Helse Midt-Norge å 
reservere plass for pasienter på bussene.  

5. Bussruter mellom Tingvoll og Sunndalsøra og Surnadal og Sunndalsøra må tilpasses slik 
at de muliggjør pendling for elever i videregående skole mellom disse kommunene. 

6. Hjem for en 50-lapp for 18 – 23 år skal også gjelde for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne – det vil si bil / buss tilrettelagt for disse. 

7. Med henvisning til punktene 4 og 6 bes det om at bussene skal trafikkere den gamle 
fylkesvegen gjennom Ålvundeid. 

 

Behandling i Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 31.05.2019 

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret ber Møre og Romsdal fylke videreformidle følgende innspill i 
ruteendringsprosessen 2020 fra Sunndal kommune i prioritert rekkefølge: 

1. Nye bussruter annenhver time Sunndalsøra – Molde / Molde - Sunndalsøra med 
avganger morgen / formiddag og ettermiddag / kveld. Uavhengig av rutefrekvens må 
bussruter mellom Sunndalsøra og Molde korrespondere med flyavganger til og fra Molde 
lufthavn. 

2. Nye bussruter tilpasset flere togavganger til / fra Trondheim fra Oppdal. Buss til og fra 
Oppdal skal fortsatt gå igjennom Grøavegen. 

3. Bussrute tur / retur Ålesund / Trondheim om Sunndalsøra, Surnadal og Rindal må 
opprettholdes, da dette er et viktig kollektivtilbud på Indre Nordmøre, og spesielt viktig 
for syketransport og for studenter. 

4. Ved syketransport må det være mulig for pasienter / sykehus i Helse Midt-Norge å 
reservere plass for pasienter på bussene.  

5. Bussruter mellom Tingvoll og Sunndalsøra og Surnadal og Sunndalsøra må tilpasses slik 
at de muliggjør pendling for elever i videregående skole mellom disse kommunene. 

6. Hjem for en 50-lapp for 18 – 23 år skal også gjelde for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne – det vil si bil / buss tilrettelagt for disse. 



7. Med henvisning til punktene 4 og 6 bes det om at bussene skal trafikkere den gamle 
fylkesvegen gjennom Ålvundeid. 

 

Behandling i Eldrerådet - 28.05.2019  

Eldrerådet sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 

Eldrerådet fremmer slik uttale for kommunestyret:  

Kommunestyret ber Møre og Romsdal fylke videreformidle følgende innspill i 
ruteendringsprosessen 2020 fra Sunndal kommune i prioritert rekkefølge: 

1. Nye bussruter annenhver time Sunndalsøra – Molde / Molde - Sunndalsøra med 
avganger morgen / formiddag og ettermiddag / kveld. Uavhengig av rutefrekvens må 
bussruter mellom Sunndalsøra og Molde korrespondere med flyavganger til og fra Molde 
lufthavn. 

2. Nye bussruter tilpasset flere togavganger til / fra Trondheim fra Oppdal. Buss til og fra 
Oppdal skal fortsatt gå igjennom Grøavegen. 

3. Bussrute tur / retur Ålesund / Trondheim om Sunndalsøra, Surnadal og Rindal må 
opprettholdes, da dette er et viktig kollektivtilbud på Indre Nordmøre, og spesielt viktig 
for syketransport og for studenter. 

4. Ved syketransport må det være mulig for pasienter / sykehus i Helse Midt-Norge å 
reservere plass for pasienter på bussene.  

5. Bussruter mellom Tingvoll og Sunndalsøra og Surnadal og Sunndalsøra må tilpasses slik 
at de muliggjør pendling for elever i videregående skole mellom disse kommunene. 

6. Hjem for en 50-lapp for 18 – 23 år skal også gjelde for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne – det vil si bil / buss tilrettelagt for disse. 

7. Med henvisning til punktene 4 og 6 bes det om at bussene skal trafikkere den gamle 
fylkesvegen gjennom Ålvundeid. 

 

Behandling i Formannskapet - 23.05.2019  

Representanten Lusie Gjersvoll la fram følgende tilleggsforslag fra Arbeiderpartiet: 

«Tillegg til punkt 8: 

Sunndal kommune ønsker en etablering av «Fram-flex», buss på bestilling, i kommunen.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over tilleggsforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Formannskapet har etter dette fattet slikt vedtak: 

 
 

Formannskapets innstilling til kommunestyret: 



Kommunestyret ber Møre og Romsdal fylke videreformidle følgende innspill i 
ruteendringsprosessen 2020 fra Sunndal kommune i prioritert rekkefølge: 

1. Nye bussruter annenhver time Sunndalsøra – Molde / Molde - Sunndalsøra med 
avganger morgen / formiddag og ettermiddag / kveld. Uavhengig av rutefrekvens må 
bussruter mellom Sunndalsøra og Molde korrespondere med flyavganger til og fra Molde 
lufthavn. 

2. Nye bussruter tilpasset flere togavganger til / fra Trondheim fra Oppdal. Buss til og fra 
Oppdal skal fortsatt gå igjennom Grøavegen. 

3. Bussrute tur / retur Ålesund / Trondheim om Sunndalsøra, Surnadal og Rindal må 
opprettholdes, da dette er et viktig kollektivtilbud på Indre Nordmøre, og spesielt viktig 
for syketransport og for studenter. 

4. Ved syketransport må det være mulig for pasienter / sykehus i Helse Midt-Norge å 
reservere plass for pasienter på bussene.  

5. Bussruter mellom Tingvoll og Sunndalsøra og Surnadal og Sunndalsøra må tilpasses slik 
at de muliggjør pendling for elever i videregående skole mellom disse kommunene. 

6. Hjem for en 50-lapp for 18 – 23 år skal også gjelde for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne – det vil si bil / buss tilrettelagt for disse. 

7. Med henvisning til punktene 4 og 6 bes det om at bussene skal trafikkere den gamle 
fylkesvegen gjennom Ålvundeid. 

8. Sunndal kommune ønsker en etablering av «Fram-flex», buss på bestilling, i kommunen. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 12.06.2019  

Representanten Marit Hjellmo, Senterpartiet, fremmet følgende tilleggsforslag: 

«9.Bussrute mellom Sunndalsøra og Kristiansund må kjøre innom Kristiansund lufthavn.» 

 

VOTERING: 

Det var 26 voterende. 

Det ble først votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over tilleggsforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Kommunestyret ber Møre og Romsdal fylke videreformidle følgende innspill i 
ruteendringsprosessen 2020 fra Sunndal kommune i prioritert rekkefølge: 

1. Nye bussruter annenhver time Sunndalsøra – Molde / Molde - Sunndalsøra med 
avganger morgen / formiddag og ettermiddag / kveld. Uavhengig av rutefrekvens må 
bussruter mellom Sunndalsøra og Molde korrespondere med flyavganger til og fra Molde 
lufthavn. 



2. Nye bussruter tilpasset flere togavganger til / fra Trondheim fra Oppdal. Buss til og fra 
Oppdal skal fortsatt gå igjennom Grøavegen. 

3. Bussrute tur / retur Ålesund / Trondheim om Sunndalsøra, Surnadal og Rindal må 
opprettholdes, da dette er et viktig kollektivtilbud på Indre Nordmøre, og spesielt viktig 
for syketransport og for studenter. 

4. Ved syketransport må det være mulig for pasienter / sykehus i Helse Midt-Norge å 
reservere plass for pasienter på bussene.  

5. Bussruter mellom Tingvoll og Sunndalsøra og Surnadal og Sunndalsøra må tilpasses slik 
at de muliggjør pendling for elever i videregående skole mellom disse kommunene. 

6. Hjem for en 50-lapp for 18 – 23 år skal også gjelde for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne – det vil si bil / buss tilrettelagt for disse. 

7. Med henvisning til punktene 4 og 6 bes det om at bussene skal trafikkere den gamle 
fylkesvegen gjennom Ålvundeid. 

8. Sunndal kommune ønsker en etablering av «Fram-flex», buss på bestilling, i kommunen. 
9. Bussrute mellom Sunndalsøra og Kristiansund må kjøre innom Kristiansund lufthavn. 

 

 

 

PS 48/19 Møtevirksomhet i politiske hovedutvalg 2014 - 2018 
Kommunedirektørens innstilling 

Kommunestyret tar orienteringen om den politiske virksomheten i hovedutvalgene 2014 – 2018 
til orientering.  

 

Behandling i Kommunestyret - 12.06.2019  

Representanten Bjørn Flemmen Steinland, Arbeiderpartiet, la fram følgende utsettelsesforslag: 

«Saken utsettes da partiene ønsker mer tid.  Saken bes settes opp til ny behandling i 
kommunestyret 28.08.2019.» 

 

Utsettelsesforslaget ble enstemmig vedtatt.  

 

Vedtak: 

Saken utsettes da partiene ønsker mer tid.  Saken bes settes opp til ny behandling i 
kommunestyret 28.08.2019. 

 

 

PS 49/19 Oppfølging ansvarlig lån Sunndal Energi KF 
Kommunedirektørens innstilling 

Kommunestyret vedtar at utlån til Sunndal Energi KF pålydende 24 millioner kroner videreføres 
for 5 nye år, i tråd med gjeldende låneavtale. 



Ved omdanning av Sunndal Energi KF til nye selskap, kan utlånet videreføres på samme vilkår til 
et av de nye selskapene.  

 

Behandling i Kommunestyret - 12.06.2019  

Kommunedirektør Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Kommunestyret vedtar at utlån til Sunndal Energi KF pålydende 24 millioner kroner videreføres 
for 5 nye år, i tråd med gjeldende låneavtale. 

Ved omdanning av Sunndal Energi KF til nye selskap, kan utlånet videreføres på samme vilkår til 
et av de nye selskapene.  
 

 

  



Interpellasjoner 

IN 7/19 Interpellasjon i kommunestyret 12.06.2019 - Vi må forsvare 
trafikkstasjonen vår! - fra Erling Outzen, SV 
Behandling i Kommunestyret - 12.06.2019  

Representanten Erling Outzen, Sosialistisk Venstreparti, la fram følgende interpellasjon i møtet: 

«INTERPELLASJON til kommunestyremøtet 12. juni 2019 

Vi må forsvare trafikkstasjonen vår! 

Bunadsgeriljaen har blitt ei masserørsle i protest mot sentralisering av fødeavdelingane. Det er 
veldig bra. Men sentraliseringa skjer også på mange andre område. No er det trafikkstasjonen 
det gjeld her. 

Alt no er det til dels lang ventetid for å få tatt førarkort mange plassar. Med den foreslåtte 
sentraliseringa vil den bli enda lenger. Og tenk på kva kostnad i både tid og pengar det blir for 
dei som må fare langt for å ta «lappen». 

Eg budde sju år i Bergen. Hadde ikkje bil, trong det heller ikkje. Det gjekk bussar minst kvart 
kvartér. Men når ein bur i distrikta er ein avhengig av bil. Folk som jobbar på Sunndalsøra, og bur 
for eksempel på Gjøra, eller i Ålvundfjord eller på Eidsøra – dei må ha bil. Og dei må ha førarkort. 
Ungdom som søker jobbar må oftast ha førarkort – det er eit krav i mange jobbar, og det er 
nødvendig for å komme seg til og frå jobb. Må dei vente i månadsvis for å kunne ta «lappen», og 
fare langt av stad for å kunne gjere det – kanskje meir enn éin gong, er det som å ta krokfot på 
dei i starten av arbeidslivet deira. Kor samfunnsøkonomisk er det? 

Har konsulentar og byråkratar tenkt på dette? Ser ikkje slik ut. Dei har andre «føringar», ser det 
ut til. Vil regjeringa og stortingsfleirtalet tenke på dette? Eg tvilar, når ein ser på den 
sentraliseringspolitikken dei driv på alle område. Men no må vi seie klart ifrå at NOK ER NOK. Vi 
godtar rett og slett ikkje dette. Vi må protestere, så hardt og skarpt vi kan. Eg reknar med at 
ordførar Refstie er einig med meg i dette, og inviterer han og kommunestyret til å vere med på 
å gjere slikt vedtak: 

Sunndal kommunestyre protesterer på det skarpaste mot forslaget om å legge ned 
trafikkstasjonen på Sunndalsøra. Vi krev at regjering og storting avviser forslaget om 
sentralisering av trafikkstasjonane. Vi krev at dette landet igjen skal ha ein distriktspolitikk. Vi 
krev at det skal vere muleg å ta førarprøver på Sunndalsøra også i framtida. 

Erling Outzen (SV)» 

 

 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende svar på interpellasjonen fra Erling Outzen: 

«Svar til Erling Outzen på interpellasjon IN 7/19: 

Vi må forsvare trafikkstasjonen vår! 

I en interpellasjon inviterer Erling Outzen kommunestyret til å si klart ifra om at nok er nok ved 
å fatte et slikt vedtak: 

 

Sunndal kommunestyre protesterer på det skarpaste mot forslaget om å legge ned 
trafikkstasjonen på Sunndalsøra. Vi krev at regjering og storting avviser forslaget om 



sentralisering av trafikkstasjonane. Vi krev at dette landet igjen skal ha ein distriktspolitikk. Vi 
krev at det skal vere muleg å ta førarprøver på Sunndalsøra også i framtida. 

 

Som Erling Outzen også sier, støtter jeg dette budskapet helhjertet. Den 27. mars i år sa 
kommunestyret tydelig ifra om at Sunndalsøra trafikkstasjon og de tilbudene den gir er høyst 
nødvendig for folk og næringsliv på indre Nordmøre. Dette så Vegdirektoratet bort ifra i sin 
innstilling til Samferdselsdepartementet om ny organisering av Trafikkant og kjøretøyområdet i 
Statens vegvesen. 

 

Da forslaget om nedlegging av Sunndalsøra trafikkstasjon ble kjent, skrev Fremskrittspartiets 
gruppeleder Stig Rune Andreassen og jeg et felles brev til Samferdselsministeren, hvor vi blant 
annet sier at: 

 

«Dette finner vi uakseptabelt. Vi forventer nå at statsråden og departementet bruker godt 
skjønn, og velger å opprettholde Sunndalsøra trafikkstasjon i den endelige omorganiseringen av 
Statens vegvesen. I dette kravet har vi folket og næringslivet på indre Nordmøre med oss.» 

 

Jeg anbefaler derfor kommunestyret å støtte forslaget fra Erling Outzen, og at vedtaket 
oversendes Samferdselsministeren.» 

 

Forslaget til vedtak i interpellasjonen fra Erling Outzen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre protesterer på det skarpaste mot forslaget om å legge ned 
trafikkstasjonen på Sunndalsøra. Vi krev at regjering og storting avviser forslaget om 
sentralisering av trafikkstasjonane. Vi krev at dette landet igjen skal ha ein distriktspolitikk. Vi 
krev at det skal vere muleg å ta førarprøver på Sunndalsøra også i framtida. 
 

 

 

IN 8/19 Interpellasjon til kommunestyret 12.06.2019 - Nei til heliumballonger i 
Sunndal kommune, fra Jonas Koksvik, SV 
Behandling i Kommunestyret - 12.06.2019  

Representanten Jonas Bjørnson Koksvik, Sosialistisk Venstreparti, la fram følgende 
interpellasjon: 

«Nei til heliumballonger i Sunndal Kommune  

Ordførar, helium har ein del bruksområder som dei fleste nok vil vere enig i at er viktigare enn 
litt barnsleg moro – med påfølgjande gråt når dei mister den – på 17. mai og andre festdagar. 
Donald-stemmen du får når du inhalerer helium, tilhører heller ikkje kategorien «viktig.»   



Langt viktigare er det til dømes at MR-skannere ved sjukehusa er avhengige av det flyktige 
grunnstoffet. Dei treng iskaldt flytande helium for å kjøle ned dei supersterke magnetane som 
sørger for at legene kan sjå kva som feiler kroppen din.  

Nobelprisvinnar Robert Richardson meinte prisen på ein ballong burde vere nærare 1000 kroner 
for å gjenspeile kor verdifull heliumgassen eigentlig er.  

Og så har vi problemet med plastforureining, desse ballongane som forsvinn i lufta, dei landar 
på plasser dei ikkje skal vere. Fjellet, vidda og i havet.  

Eg meiner at vi som kommune må vere vårt samfunnsansvar bevisst, og gjere det vi kan for å 
motverke dette. Eg meiner at her må kommunen leggje ned eit forbod.   

Eg håper ordføraren og kommunestyret vil støtte meg og mitt forslag.  

Forslag til vedtak: 

 

1. Kommunestyret ber kommunedirektøren om å innarbeide eit forbod mot sal av 
heliumballongar med virkning frå 01.07.19 

 

2. Rettleiing og vilkår for leige av kommunal grunn til arrangement, festivalar og 
opplevingsaktivitetar i Sunndal Kommune blir oppdatert til å inkludere eit forbod mot 
ballongslepp ved arrangement på kommunal grunn. 

 

Når dette er gjort ber vi administrasjonen om at endringane kjem som referatsak. 

Jonas Bjørnson Koksvik, Sunndal SV» 

 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende svar på interpellasjonen: 

«Svar til Jonas Bjørnson Koksvik på interpellasjon IN 8/19: 

Nei til heliumballonger i Sunndal Kommune 

I en interpellasjon ber Jonas Bjørnson Koksvik kommunestyret fatte følgende vedtak: 

 

1. Kommunestyret ber kommunedirektøren om å innarbeide eit forbod mot sal av 
heliumballongar med virkning frå 01.07.19 

2. Rettleiing og vilkår for leige av kommunal grunn til arrangement, festivalar og 
opplevingsaktivitetar i Sunndal Kommune blir oppdatert til å inkludere eit forbod mot 
ballongslepp ved arrangement på kommunal grunn. 

Når dette er gjort ber vi administrasjonen om at endringane kjem som referatsak. 

 

Som Koksvik sier, er helium en viktig og begrenset ressurs, og ballonger på avveie bidrar dessuten 
til plastforurensing. Derfor har Sunndal Arbeiderparti besluttet at vi ikke vil bruke ballonger i vår 
valgkamp. 

 

Jeg støtter derfor forslaget fra Koksvik, og anbefaler kommunestyret å gjøre det samme.» 



 

Forslaget i interpellasjonen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

1. Kommunestyret ber kommunedirektøren om å innarbeide eit forbod mot sal av 
heliumballongar med virkning frå 01.07.19 

 

2. Rettleiing og vilkår for leige av kommunal grunn til arrangement, festivalar og 
opplevingsaktivitetar i Sunndal Kommune blir oppdatert til å inkludere eit forbod mot 
ballongslepp ved arrangement på kommunal grunn. 

 

Når dette er gjort ber vi administrasjonen om at endringane kjem som referatsak. 
 

 

  



Spørsmål til ordfører 

SP 4/19 Spørsmål til kommunedirektøren til kommunestyret 12.06. 2019 - 
Gjennomgang av kostnader og effekt av utdanningsfond, fra Stig Rune 
Andreassen, FrP 
Behandling i Kommunestyret - 12.06.2019  

Representanten Stig Rune Andreassen, Fremskrittspartiet, la fram følgende spørsmål: 

«Spørsmål til kommunedirektøren, kommunestyret 12.6. 2019 

 

Utdanningsfond i Sunndal kommune 

 

I 2014 fremmet jeg en interpellasjon med forslag til fondsoppbygging og igangsetting av et 
utdanningsfond. Forutsetningen var at kompetansebehovet måtte forankres i en plan. 
 
Det har blitt avdekket et behov for flere sykepleiere i Sunndal kommune.  
Som en følge av dette, har Sunndal kommune inngått et samarbeid med Høgskolen i Molde og 
etablert en desentralisert sykepleierutdanning over 4 år med oppstart høsten 2016. Dette er et 
tilbud til kommunens egne ansatte, samt innbyggere i Sunndal kommune og nabokommuner 

I oppstarten var det 125 søkere som meldte sin interesse, også søkere fra nabokommuner. 

Mitt mål da jeg formulerte forslaget, var at Sunndal kommune skal bli «selvforsynt» med 
sykepleiere ved å motivere egne hjelpepleiere og fagarbeidere til å ta betalt videreutdanning. 
Det langsiktige målet er å unngå bruk av innleide vikarer.  

Rådmannen, sa i 2016  

Et utgangspunkt kan være at det avsettes årlig inntil 20 % av kommunens mindreforbruk, 
maksimalt kr. 600000,-, og at dette vedtas hvert år av kommunestyret i forbindelse med 
behandlingen av Sunndal kommunes årsregnskap. 

I siste kommunestyremøte ble det satt gjort en avsetning til utdanningsfondet på 600 000. 

Det mener jeg er kjempebra. 

 

Spørsmål til kommunedirektøren; 
 

- Kan vi få en gjennomgang i kommunestyret om kostnader og effekt av 
utdanningsfondet? 
Er det slik at Sunndal kommune sin plan i arbeidsgiverstrategien nå begynner å få 
resultater med hensyn til at vi er «selvforsynt» med sykepleiere? 

 

Stig Rune Andreassen 
Sunndal Fremskrittsparti» 

 

Kommunedirektør Randi Dyrnes la fram følgende svar: 

«Utdanningsfondet i Sunndal kommune 



 

Status: 
4 ansatte deltar på deltidsutdanning sykepleie. Disse startet opp august 2016 og er ferdig juni 
2020. 

 

Høsten 2018 startet en ansatt på desentralisert utdanning i vernepleie.  

 

Oversikt utgifter: 

2016 kr. 238 000 

2017 kr. 568 000  

2018 kr. 702 000  

 

Kommunene mottar kr. 40 000 i tilskudd pr. student pr år fra fylkesmannen. Dette utgjør 200 000 
kr i støtte pr. år. 

 

Det er vanskelig å si noe om effekten av dette siden de ikke er ferdig før neste sommer, men det 
vil helt sikkert bidra positivt i rekrutteringen at vi får 4 nye sykepleiere neste år. 

 

Det vi kan si er at det er ganske god rekruttering i sykepleiestillingene for tiden.  

De aller fleste vi rekrutterer er vokst opp her og ønsker tilbake direkte etter utdanning eller at 
de kommer tilbake når de har vært borte noen år. 

Vi har også rekruttert ansatte fra nabokommuner som pendler hit. 

 

Vi håper selvfølgelig at deltidsutdanningen vil bidra positivt til rekrutteringen fremover.  

I tillegg til de 4 som får støtte fra Sunndal kommune er det flere fra Sunndal kommune som tar 
desentralisert utdanning og sikkert vil være fremtidige søkere til stillinger i kommunen.» 
 

 


